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Zápisnica zo 6. zasadnutia  

Kolégia dekana FPV UCM v Trnave, 

konaného dňa 19.02.2019 

 
 

Prítomní: doc. Ing. J. Sokol, PhD., prof. RNDr. Peter Sýkora, PhD.,prof. RNDr. Ján Kraic, PhD., doc. 

PaedDr. J. Miština, PhD., RNDr. B. Vranovičová, PhD., RNDr. I. Dirgová Luptáková, PhD., Mgr. M. 

Mečiarová, PhDr. M. Mešťánková, PhD., doc. Mgr. A. Marček Chorvátová, DrSc., doc. Ing. A. Godány, 

CSc.mimoriadny profesor, doc. Mgr. Renáta Gašparová, PhD. PaedDr. Miroslav Ölvecký, PhD., Mgr. 

Ildikó Matušíková, PhD., Mgr. Darina Peterková  

Ospravedlnení:. prof. Ing. R. Boča, DrSc., doc. RNDr. M. Horník, PhD. 

 

Program zasadnutia: 

1. Kontrola uznesení z KD zo dňa 22.01.2019 

Mgr. Magdaléna Mečiarová 

2. Informácie z Kolégia rektora  

doc. Ing. Jozef Sokol, CSc. 

3. Zhodnotenie ZS v AR 2018/2019 a rozvrh LS v AR 2018/2019  

vedúci katedier 

4. Rozvoj ŠP (propagácia, perspektívy, vývoj počtu študentov na jednotlivých ŠP) z pohľadu katedier  

vedúci katedier  

5. Informácia o stave projektov, systém riadenia kvality 

doc. Mgr. Alžbeta Marček Chorvátová, DrSc. 

6. Čerpanie finančných prostriedkov v roku 2019  

PhDr. Mária Mešťánková, PhD. 

7. Program podujatí FPV na február, marec 2019, príprava konferencie (ANS 2019) 

RNDr. Iveta Dirgová Luptáková, PhD. 

8. Rôzne   

 

1. Otvorenie  

Dekan doc. Ing. Jozef Sokol, CSc., privítal všetkých prítomných na 6. zasadnutí  

KD FPV UCM v Trnave v akademickom roku 2018/2019 a oboznámil členov Kolégia dekana 

s predloženým programom.  

 

2. Kontrola uznesení 

Z predchádzajúceho zasadnutia Kolégia dekana neboli žiadne uznesenia. 

 

3. Informácie z Kolégia rektora 

doc. Ing. Jozef Sokol, CSc. informoval o základných informáciách z Kolégia rektora. Zápisnica 

z KR bude rozposlaná všetkým členom Kolégia dekana a je zverejnená na webovej stránke 

univerzity. 

Prorektor prof. RNDr. Peter Sýkora, PhD. informoval o Systéme kvality na UCM.  

 

Uznesenie 1/6 

Kolégium dekana berie na vedomie Správu o systéme kvality na UCM.  

 

4. Zhodnotenie ZS v AR 2018/2019 a rozvrh LS v AR 2018/2019 

Vedúci katedier hodnotili zimný semester v AR 2018/2019. Konštatovali, že semester na 

katedrách prebehol úspešne a bez akýchkoľvek problémov. Doc. Godány poukázal na problém 
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pri uzatváraní zmlúv pre vyučujúcich, aby sa zmluvy uzatvárali na celý semester nie len na  

letný, alebo zimný semester. Ďalej upozornil na nevyhovujúcu prednáškovú miestnosť č. 426 

kde chýba premietacie plátno a nie je internetové pripojenie. Prof. Kraic upozornil predovšetkým 

na nepostačujúce priestorové problémy katedry v Špačinciach.  Mgr. Matušíková upozornila na 

problém s elektroinštaláciou v budove v Špačinciach, ktorá je v nevyhovujúcom stave. PaeDr. 

Ölvecký informoval, že sa vyskytol problém s CIKT, ktoré  začalo spravovať počítačové učebne 

KAI bez akéhokoľvek upozornenia čo spôsobilo značné problémy. Semester hodnotila aj doc. 

Marček Chorvátová a  vedúci katedry KAJP doc. Miština, ktorý sa venoval prerozdeľovaniu 

úväzkom vzhľadom na nižší počet študentov.  

 

Uznesenie 2/6 

Kolégium dekana berie na vedomie informácie o pripomienkach vedúcich katedier a vedenie sa 

zaväzuje postupne riešiť všetky technické problémy. 

 

5. Rozvoj ŠP (propagácia, perspektívy, vývoj počtu študentov na jednotlivých ŠP) 

z pohľadu katedier  

Vedúci katedier informovali o rozvoji študijných programov, perspektívy, vízie jednotlivých 

katedier a počte študentov. Predstavili návrhy na zlepšenie propagácie, formy spolupráce medzi 

strednými školami. Členovia Kolégia dekana sa zhodli na tom, že najúčinnejším prostriedkom 

propagácie je osobná návšteva študentov vybraných stredných škôl v budove Špačinciach 

spojená s prednáškou a laboratórnymi cvičeniami. 

 

6. Informácia o stave projektov, systém riadenia kvality 

doc. Mgr. Alžbeta Marček Chorvátová, DrSc. informovala o pripravovanej správe o VVČ, 

ktorá bola preposlaná vedúcim katedier na kontrolu, a treba ju doplniť podľa inštrukcií 

prodekanky Marček Chorvátovej. Upozornila, že všetky publikácie zamestnancov a doktorandov 

je potrebné odovzdať do knižnice.  Venovala sa aj Správe o kvalite. Súčasťou správy o kvalite 

bude dotazník hodnotenia doktorandov, momentálne prebiehajú hodnotenia študentov, ukončené 

sú správy z hospitácií. 

 

Uznesenie 3/6 

Kolégium dekana ukladá prodekanke Marček Chorvátovej, dokončiť správu o VVČ a dodať 

podklady dekanovi na Kolégium rektora. 

Zodpovedný:         Termín: 

prodekanka Marček Chorvátová      26.02.2019 

  

7. Propagácii fakulty na stredných školách  

Dňa14.3.2019 prídu do Špačiniec študenti z gymnázia Vrbové, koordinátorkou je RNDr. 

Havrlentová. Záujem o spoluprácu s FPV má aj SOŠ elektrotechnická ENERGO Trnava a 

Stredná odborná škola poľnohospodárska v Trnave, ktorá by rada realizovala so študentami 

laboratórne cvičenia zamerané na mikrobiológiu.  

Vedúci katedier v diskusii prezentovali svoje názory v súvislosti s témou propagácia a rozvoj 

jednotlivých študijných programov. Spoločne sa prijalo rozhodnutie, že preferujeme hlbšie 

kontakty v podobe workshopov a prednášok s jednou, dvomi vybranými strednými školami. Po 

vzore Katedry Biotechnológií prisľúbili aj ostatné katedry rozvinúť a dohodnúť takúto 

propagačnú akciu (doc. Godány KB, PaedDr. Ölvecký KAI aj Mgr. Matušíková KER). Vhodnou 
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formou propagácie sa javí organizovanie súťaží pre stredné školy. Realizuje sa už na  KER  pod 

názvom  „Zelený Andel" a plánovaná je na KAI. 

Vycestovanie na SŠ sa už na FPV neplánuje, ale budú zaslané propagačné materiály na ďalšie 

vybrané stredné školy výchovným poradcom. 

Prodekanka RNDr. Iveta Dirgová Luptáková, PhD. tiež informovala o pripravovanej konferencie ANS 

2019, ktorá sa bude konať od 25.9.-27.9.2019 Hotel PARTIZÁN, Tále, https://www.partizan.sk/sk. 

Momentálne sa pripravuje stránka konferencie ans2109.ucm.sk 

Na konci tohto týždňa pošle organizačný výbor First Call for Papers a touto cestou poprosila 

o silnú distribúciu, hlavne smerom do zahraničia. Projekt Vysegrad Fund je podaný a budeme 

informovať o jeho úspešnosti. 

 

8. Čerpanie finančných prostriedkov dotácie, granty   

Tajomníčka fakulty PhDr. Mária Meštánková, PhD. predložila členom  Kolégia dekana 

prehľad o čerpaní mzdových prostriedkov na našej fakulte. Za rok 2018 je pripravená Správa 

o hospodárení, ktorá bude predložená členom AS FPV.  

 

Uznesenie 4/6 

Kolégium dekana berie na vedomie správu o čerpaní mzdových prostriedkov na FPV. 

 

9. Rôzne 

doc. Ing. Jozef Sokol, CSc. informoval o vyhlásení 22. ročníka súťaže Vedec roka SR 2018. 

Táto súťaž má za cieľ profesionálne a spoločensky vyzdvihnúť najlepšie a najvýznamnejšie 

osobnosti vedeckého života, ako aj dosiahnuté výsledky vo vede a výskume na Slovensku.  

 

Uznesenie 5/6 

KD ukladá vedúcim katedier, aby poslali návrhy na nominácie za rok 2018 v kategórii Vedec 

roka a Mladý vedecký pracovník. 

Zodpovední:         Termín: 

Vedúci katedier        04.03.2019 

 

Uznesenie 6/6 

KD ukladá vedúcim katedier, aby zabezpečili po jednotlivých katedrách, že všetky podávané 

projekty sa musia odovzdávať na Oddelení kvality a vedy PhDr. Svitekovej. 

Zodpovední:         Termín: 

Vedúci katedier        počas roka 

  

Mgr. Darina Peterková informovala o akcii Univerzitný deň zeme, ktorú organizuje 

Univerzitná rada mesta Trnava. Udalosť sa bude konať v máji a náplňou bude poukázať na 

súčasné ekologické problémy spolu s ich riešeniami.  

 

 

doc. Ing. Jozef Sokol, CSc.,v.r. 

                             dekan FPV UCM v Trnave 

 

 

Zapísala: Mgr. Magdaléna Mečiarová 

Overili:   doc. Ing. Jozef Sokol, CSc., mim. prof., RNDr. Beata Vranovičová, PhD.    

https://www.partizan.sk/sk

